
 

 

Årsmelding for 2014/2015  

 

ÅRSMELDING FOR HOLMESUND VEL 

Styret har i 2014/2015 bestått av 

Lill-Iren, Tore, Torleif, Espen og Magnus. 

 

Volleyballbanen på Nygård.  

På fjorårets årsmøte ble det vedtatt og sette av midler til å bruke på en volleyballbane. Vi har 
undersøkt priser og beliggenhet. Først og fremst er dette en meget kostbar affære, da det i regi a 
vellet må være innenfor noen gitte sikkerhetsregler. For det andre kan det se ut til at dette er noe 
som ikke kommer til å bli særlig brukt, vi har vurdert det til at prosjektet er lagt på is. Det trengs ikke 
volleyballbane i kretsen, vi har bane på idrettsplassen. 

 
Høringsinnspill til byplan 2023 

Leder for Flosta og Strengereid Nærings- og interesseforening, Kåre Lillejord har samlet underskrifter 
på et høringsinnspill. Leder har signert på egne av Holmesund Vel. Hele dette innspillet ligger på 
www.holmesund.no 

 

Teineholmen. 

Det ble vedtatt at man skulle gjøre enkle forbedringer på brygga.  

Styret er informert om at før man kan gjøre noe der, så skal det gjennomføres en befaring på brygga. 
Dette er noe bryggekomiteen og bryggeeiere skal ta med de som har satt den opp.  

 

Søppel i Holmesund og omegn. 

Styreleder har vært i kontakt med agder renovasjon. Noen av velets medlemmer opplever at 
renovasjonen er manglende. Vi har sagt at de skal kontakte grunneiere for og evt. bestemme 
plasseringer på ønskede søppelskap. Vi venter på henvendelse.. 

 

Her er det kommet en oppdatering. Arendal kommune har vedtatt at ale husstander skal ha fire 
plastdunker. Slik dette fungerer, er at alle har sine dunker ved sin husvegg. Den dagen den skal 
tømmes, trilles den ut til veien og trilles inn igjen etterpå. 

 

Eiendomsskatt  

Vi har fått pålegg om eiendomsskatt på Teineholmen. Den er satt til 2048,00. 

 

Brannsikkerhet  



 

 

Per Lome har fått tak i en rapport ang. brannsikkerhet og tiltak, som kommunen har lagt frem.  Vi gir 
dette videre til neste års styre. Den legges i sin helhet ut på hjemmesiden. 

 

  

 

Regnskap for 2014.  

Regnskapet er kontrollert og i balanse. 

 
Tilføyelse i årsmelding for 2013/2014 
I forrige årsmelding mangler informasjon om saksgang gjeldende underskriftskampanjen. Det er 
derfor gjort en tilføyelse.  
 
"Underskriftskampanje ang. byggesak i Holmesund. 
Styret ble forespurt om å delta på en underskriftskampanje ang. en byggesak i Holmesund. Denne 
kampanjen var i regi av gjeldende tomts naboer. Styret hadde epost- og telefonkorrespondanse og 
vedtok å signere på vegne av Holmesund Vel. Videre fikk styret kritikk for å delta i slike 
privatsaker. Det ble også sagt at styret skal i fremtiden, ikke delta i slike enkeltsaker. Det vil si at 
dersom et styremedlem skal delta på lignende, skal dette gjøres privat og ikke gjennom vellet".  

 

Med vennlig hilsen Styret. 

 

Posted 27th June 2015 by Holmesund  

 


